
Skien-Porsgrunn Sorop/mistklubb 

Medlemsmøte/julemøte /rsdag 13.desember 2022 på Menstad bydelshus      

Møteleder var Unni Lunde Holla. 
Unni ønsket 18 medlemmer velkommen. 
I 8llegg Anne Elisabeth Søreide som ble ta? opp som ny? medlem senere i møtet. 
Chris8anne Nordbøe mø?e for første gang i klubben vår, e?er overgang fra Trondheim 
Sorop8mistklubb og ble ønsket velkommen som medlem i vår klubb. 
Margit Christensen, vår trofaste gjest deltok også. 
Unni tente lysene, og leste appell.   

Opprop ved Unni. 
Referat fra forrige medlemsmøte ble ikke lest opp. Er sendt ut på mail 8l medlemmene.  
  
Dikt ble lest av Irene Sunde Diktet het «Mot jul» av Margrethe Munthe. 

NyG medlem ble taG opp 
Anne Elisabeth Søreide. Fadder: Maria. Kari HK var vikar fadder. Anne Elisabeth fortalte li? om seg 
selv og takket for å bli så godt mo?a? i klubben. Hun er allerede engasjert i OKI på Klyve. 

LOPPO (bruktsalg på Kjørbekk) 
Unni Lunde Holla informerte om resultatet fra 4 ukers leieperiode i november/desember. Det ble 
solgt noen få kjoler/sko/vesker/smykker. Det ble et lite overskudd e?er at leien og provisjon var 
fratrukket. 

Orange dager fredag 25.11 – markering Skien bibliotek 
Rita informerte. Det er første gang vi har ha? opplegg rundt de?e. Standen på biblioteket ble godt 
besøkt. Vi har også få? omtale i avisen (både papirutgaven og på ne?et).  
Skiens ordfører hadde kjøpt 25 oransje skjerf fra Kirkens Bymisjon som hun delte ut i møte som 
formannskapet hadde den 6.des, der vi også fikk omtale. En fin kobling synes vi. 

AvgåG styre takket av/presentasjon av nyG styre ved Jane Knagenhjelm 
Kari Høimyr Karlsen ble takket av e?er 2 år som president. Anne Holmberg e?er 2 år som 
styremedlem. Jane delte ut blomsterbuke?er og takket for god innsats. 
Mona Krogstad Bøe går også ut av styret, men var ikke 8lstede. 

Den 1.januar 2023 overtar ny? styre: Jane Knagenhjelm president, Rita Strandskog visepresident (ny), 
Irene Gustavsen Hvale sekretær, Berit Vale kasserer, Joron Kielland styremedlem (ny), Kari Beyer 
suppleant, Tove Gli?enberg suppleant (ny). 
Alle fikk en rose hver. Bildet ble ta?. 

Trekning av vin ble gjennomført, og heldig vinner var Anne Elisabeth. 

Julemiddag ble så servert, den var så god at Menstad kokken fortjente en rose, så det fikk han. 
Mål8det ble avslu?et med kaffe og riskrem. 

Så var vi veldig klare for å leke og jakte pakker. Møteleder Unni hadde stram regi og sa?e av 45 min 8l 
de?e. Tradisjonen tro by?et pakker hender raskere enn vi klarte å følge med på. «4=gi 8l høyre og 
2=ta fra venstre» ble stadig vekk «ropt ut». 

Unni slukket lysene og takket for godt møte og ønsket alle god jul og vel hjem. 

Neste møte /rsdag 17.januar 2023. 

Jane Knagenhjelm, referent                                               


